
 
 

Protokół nr 29/2017 

 

posiedzenia Komisji Porządku Publicznego, Bezpieczeństwa Obywateli 

i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej  Inowrocławia, odbytego  

w dniu  31 sierpnia 2017 r.  w Urzędzie Miasta Inowrocławia  

 

................................................................................................................................ 

 

Przebieg obrad: 

Pan Grzegorz Piński – Przewodniczący Komisji Porządku Publicznego, 

Bezpieczeństwa Obywateli i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej 

Inowrocławia, o godz. 900 otworzył Komisję i po  powitaniu  członków Komisji 

oraz  zaproszonych  gości  stwierdził, że zgodnie z listą obecności,  

w Komisji  uczestniczy 4 radnych, co stanowi kworum pozwalające  

na podejmowanie prawomocnych decyzji. 

 

Listy obecności radnych oraz zaproszonych gości stanowią załączniki nr 1 i 2  

do protokółu. 

 

Porządek obrad: 

1. Informacje o przebiegu wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za pierwsze 

półrocze 2017 r. 

2. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

3. Sprawy bieżące. 

 

Do porządku obrad nie wniesiono żadnych uwag (za - 4), przystąpiono zatem  

do jego realizacji.  

 

Ad.1. Informacja o przebiegu wykonania budżetu Miasta Inowrocławia  

za pierwsze półrocze 2017 r. 

 

Grażyna Filipiak  – Skarbnik Miasta Inowrocławia:  

Przedstawiła Informacje o przebiegu wykonania budżetu Miasta Inowrocławia 

za I półrocze 2017 r. wraz z informacją o kształtowaniu się Wieloletniej 

Prognozy Finansowej za I półrocze 2017 r. oraz o przebiegu wykonania planu 

finansowego Biblioteki Miejskiej i Kujawskiego Centrum Kultury za I półrocze 

2017 r.  Ponadto szczegółowo odniosła się do zagadnień z zakresu działania 

Komisji, tj. bezpieczeństwa publicznego, gospodarki komunalnej i ochrony 

środowiska oraz ochrony przeciwpożarowej. 

Pani Skarbnik poinformowała członków Komisji, że Uchwałą nr 4/I/2017 

Składu Orzekającego Nr 3 Regionalna Izba Obrachunkowa  w Bydgoszczy  

z dnia 16 sierpnia 2017 r., pozytywnie zaopiniowała informację Prezydenta 

Miasta Inowrocławia o przebiegu wykonania budżetu Miasta za I półrocze  

2017 r. 
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Przedstawione informacje i opinia RIO, stanowią załączniki  do protokołu sesji  

Rady Miejskiej Inowrocławia z dnia 1 września 2017 r. 

 

W dyskusji głos zabierali: 

 

Stanisław Skoczylas: 

Str. 10 – „Struktura zaległości czynszowych w kwocie 14 576 810,05 (bez 

odsetek dotyczących  PKP SA 222 126, 45 zł).  Interesuje mnie zapis  w sprawie 

tych odsetek PKP SA. O co tutaj konkretnie chodzi? 

 

Grażyna Filipiak  – Skarbnik Miasta Inowrocławia:  

Dotyczy to budynków przejętych przez Miasto od PKP. Są podane zaległości 

czynszowe, ale  bez odsetek dotyczących  PKP SA, które wynoszą  

222 126, 45 zł.  

 

Stanisław Skoczylas: 

Czy zapis dotyczący nazwy PKP jest prawidłowy? Wydaje mi się, że powinno 

być PKP Nieruchomości… 

 

Grażyna Filipiak  – Skarbnik Miasta Inowrocławia:  

Zapis jest prawidłowy. 

 

Stanisław Skoczylas: 

Str. 12 – grzywny szkolne. Proszę o szersze wyjaśnienie, o co chodzi? 

 

Grażyna Filipiak  – Skarbnik Miasta Inowrocławia: 

Grzywny szkolne na kwotę 5 660,90 zł dotyczą 45 dłużników. Zgodnie z ustawą 

ustawy o systemie oświaty  nauka jest obowiązkowa do ukończenia 18 roku  

życia.   Niespełnienie   obowiązku  szkolnego i  nauki   podlega  egzekucji   

w  trybie przepisów o postępowaniu egzekucyjnym w administracji. Środkiem 

przymuszającym do wyegzekwowania obowiązku  szkolnego i obowiązku nauki 

jest grzywna nakładana  na  przedstawicieli ustawowych ucznia. Tym samym 

egzekwowany będzie rodzicielski obowiązek  zapewnienia regularnego 

uczęszczania dziecka na zajęcia. 

 

Grzegorz Piński: 

Nie widzę więcej osób chętnych do zabrania głosu w dyskusji. 

Przystępujemy do głosowania przedłożonych informacji. 

 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem materiałów przedstawionych przez  

p. Skarbnik: 

 

- informacji o przebiegu wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za pierwsze  

półrocze 2017 r., 
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- informacji o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej za 

pierwsze półrocze 2017 r., 

- informacji o przebiegu wykonania planu finansowego Biblioteki Miejskiej  

im. Jana Kasprowicza w Inowrocławiu za pierwsze półrocze 2017 r., 

- informacji o przebiegu wykonania planu finansowego Kujawskiego Centrum 

Kultury  w Inowrocławiu za pierwsze półrocze 2017 r.: 

 

głosowanie:    za – 3,  przeciw – 0,  wstrzym. się – 1. 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. informacje.   

 

Ad.2. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

 

Grzegorz Piński: 

Spraw wymagających opinii Komisji nie było. 

 

Ad.3. Sprawy bieżące.  

 

Grzegorz Piński: 

Spraw bieżących  nie było. 

 

W  związku z wyczerpaniem porządku obrad, zamykam posiedzenie 

Komisji. Komisja zakończyła się o godz. 940 . 

 

 

Przewodniczący Komisji 

 

Grzegorz Piński 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

Protokółowała 

Dorota Trojanowska 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


